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BRM.0012.4.3.2013 
Protokół nr 3/2013 

z posiedzenia Komisji Zdrowia, Opieki Społecznej i Ochrony Środowiska 
Rady Miejskiej Ząbkowic Śląskich 

odbytego w dniu 26 marca 2013 roku 
 

 

Godzina rozpoczęcia obrad: 14:30 

Godzina zakończenia obrad: 15:10 

Miejsce obrad: Biuro Rady Miejskiej 

W komisji udział wzięli: (lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu) 

1. Jadwiga Dziewa   Przewodnicząca Komisji 
2. Stanisław Susz   Zastępca Przewodniczącego 
3. Grażyna Sobór    Sekretarz Komisji 
4. Jolanta Mitręga   Członek 
5. Krzysztof Gnach   Członek 
 
Nieobecna Radna: 
Dorota Krusze 
 
Ponadto uczestniczyli przedstawiciele z ramienia Urzędu Miejskiego: 
 
Zastępca Burmistrza Ewa Figzał 
Kierownik Wydziału EKS Marek Błażejewski 
Inspektor Anna Marcinków  
 

Porządek posiedzenia:  

1. Przyjęcie porządku obrad. 

2. Analiza pracy Centrum Terapeutycznego w Ząbkowicach Śląskich. 

3. Sprawy różne. 

4. Zakończenie obrad.  

 

 
Ad. pkt. 1 przyjęcie porządku obrad. 
 
Porządek obrad został przyjęty przez Komisję. 
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Ad. pkt. 2 Analiza pracy Centrum Terapeutycznego w Ząbkowicach Śląskich. 
 
Inspektor Anna Marcinków, omówiła analizę pracy Centrum Terapeutycznego przy 
ulicy 1 Maja 15 c w Ząbkowicach Śląskich. Budynek Centrum Terapeutycznego jest 
własnością Gminy Ząbkowice Śląskie, od listopada 2001 roku jest w użyczeniu 
Stowarzyszeniu Inicjatyw Na Rzecz Dzieci Ziemi Ząbkowickiej. Zgodnie z umową 
użyczenia i aneksem, umowa użyczenia jest na czas nieokreślony. Znajdują się tam  
2 gabinety oraz sala do prowadzenia zajęć grupowych.  
 
W gabinecie pełnią dyżury: pani psycholog- Katarzyna Ignacik (wtorek 8:00-12:00, 
środa 16:00- 20:00, w pierwszą i trzecią sobotę miesiąca 10:00- 14:00) oraz Pan 
Zdzisław Ustrzycki- psychoterapeuta ds. uzależnień (czwartek 14:30- 17:30). 
 
Dyżury również pełnią osoby przy telefonie zaufania: 
Poniedziałek- pracownik Grażyna Krupa od godz. 16:00 do godz. 19:30 
Wtorek- kurator Róża Cybulska od godz. 16:00 do godz. 19:30 
Środa- psycholog Katarzyna Ignacik od godz. 16:00 do godz. 19:30 
Czwartek- lekarz Marek Łata od godz. 17:30 do godz. 19:30 
Piątek- pedagog Elżbieta Fiałkowska- Szmiel od godz. 16:00 do godz. 19:30 
 
W sali prowadzone są następujące zajęcia: 
Poniedziałek od godz. 15:00- 18:00 
Piątek od godz. 14:00- 18:00 
Zajęcia mają dzieci uczęszczające do Świetlicy „Kubusia Puchatka.  
W okresie ferii i wakacji dzieci ze Środowiskowej Świetlicy bardzo często korzystają 
z sali w godzinach popołudniowych. 
Organizują również Andrzejkowa Noc z Bajkami, Turniej Mikołajkowy oraz Jasełka. 
Wtorek od godz. 15:00- 19:00 zajęcia ma Stowarzyszenie na Rzecz Dzieci i Osób 
Niepełnosprawnych „Integracja”. 
Środa od godz. 16:00 – 18:00 odbywa się sekcja szachowa. 
 
Radna Jolanta Mitręga, zapytała, czy ta ilość osób jest wystarczająca, jeżeli chodzi  
o psychologa? 
 
Inspektor Anna Marcinków, uważa, że nie ma z tym problemu. 
 
Radna Jolanta Mitręga, zapytała o remonty w budynku. 
 
Inspektor Anna Marcinków, odpowiedziała, że w 2012 roku została dokonana 
wymiana wszystkich grzejników, na chwilę jest tam ciepło, jest to ogrzewanie 
elektryczne, ze względu na wychodząca wilgoć, zostały również odmalowane 
ściany. 
 
Wywiązała się krótka dyskusja odnośnie ogrzewania budynku. 
 
Zastępca Burmistrza Ewa Figzał, dodała, że budynek jest do użytku. 
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Radna Jolanta Mitręga, odbiegając od tematu, zapytała o ogrzewanie w Izbie 
Pamiątek? 
 
Zastępca Burmistrza Ewa Figzał, odpowiedziała, że szykują się do wyznaczenia 
środków na zrobienie centralnego ogrzewania. Będzie to etapowane. Kiedy to będzie 
to trudno powiedzieć.  
Na 1 kwietnia przygotowują przeniesienie laboratorium frankensteina do 
pomieszczeń w piwnicy a na jego miejscu będzie sala sądowa, będą również 
udostępnione pomieszczenia na promowanie wystaw. 
 
Wywiązała się krótka dyskusja na temat rozwiązania problemu ogrzewania, 
remontów i drobnych napraw w Izbie Pamiątek. 
 
Zastępca Burmistrza Ewa Figzał, opowiedziała, o wstępnych pomysłach związanych 
ze zmianami pomieszczeń w Izbie Pamiątek. 
 
Wywiązała się dyskusja. 
 
Radna Jolanta Mitręga, zwróciła uwagę na wygiętą rynnę. 
 
Zastępca Burmistrza Ewa Figzał, nawiązała do ZOK-u i powiedziała, że dzisiaj była 
komisja oświaty i był projekt taki, aby było 220 tys na imprezy. Nadmieniła, że  
w poprzednim roku była podobna kwota. 
 
Wywiązała się dyskusja na temat imprez, które odbywały się kiedyś a obecnie  
w Ząbkowicach Śląskich. 
 
 
Ad. pkt. 3 Sprawy różne. 
 
Nikt nie zabrał głosu. 
 
 
Ad. pkt. 4 Zakończenie obrad. 
 
W związku z wyczerpaniem punktów porządku obrad Przewodnicząca Komisji 
Zdrowia, Opieki Społecznej i Ochrony Środowiska Jadwiga Dziewa zamknęła 
posiedzenie Komisji. 
 
Na tym protokół zakończono. 
 
Protokołowała  
Monika Gwóźdź                                                                
            Przewodniczący Komisji 

Zdrowia, Opieki Społecznej i Ochrony Środowiska 
 
           (-) Jadwiga Dziewa 


